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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2024/25:1032 Processen med Sveriges NBSAP

Under COP 15 beslutades ett globalt ramverk för att stoppa och vända trenden 
för utarmningen av biologisk mångfald (GBF). Man enades då om att varje land 
ska leverera en nationell plan för hur det ska gå till, en NBSAP. 

Denna skulle vara levererad inför COP 16.

När COP 16 närmade sig meddelade regeringen att de avvaktar tills 
Miljömålsberedningen har levererat sitt betänkande innan de går vidare. 
Miljömålsberedningen har levererat sitt betänkande, men regeringen har inte 
kommunicerat om NBSAP:n efter det. 

Det aviserades i höstbudgeten förra året att en NBSAP ska skickas till CBD-
sekretariatet under 2025. Men ingen NBSAP är ännu presenterad. 

Miljömålsberedningens betänkande är levererat sedan januari. 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Hur ska statsrådet säkerställa en inkluderande process vid framtagande av 
NBSAP:n och säkerställa att den i alla delar motsvarar åtagandena i GBF givet 
att Miljömålsberedningens förslag inte svarar upp mot dessa?

………………………………………

Rebecka Le Moine (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-10
Besvaras senast
2025-04-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


